

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - März - Full Metal Village



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Wednesday Movie Nights - Sounds of Daily Life: Full Metal Village

We are pleased to present to you the next film of our **Sounds of Daily Life** film series.

We will be showing the following film this **Wednesday, March 25, 2015**, at **6pm** in the **Goethe-Institut, Room 3, 4th floor**.

Full Metal Village

Director: Sung-Hyung Cho, colour, 90 min., 2006

As cows graze under an open sky, raging heavy metal music erupts from bands such as Cannibal Corpse, Grave Digger, Raise Hell, Death Angel and Sodom. This is surely the stuff cultural showdowns are made of. In fact, the world's biggest heavy metal festival, where northern German farmers from a Holstein village rub shoulders with international hard-rock fans, is peacefulness personified. Bizarre? Definitely. Enlightening? Purely incidental. Funny? From beginning to end.

Free admission!

Date: Wednesday, March 25, 2015

Time: 6:00PM

Venue: Goethe-Institut Philippinen, Room 3, 4th floor

G/4-5/F Adamson Center

21 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

For more information on the film series visit our website: [Sounds of Daily Life](#)

For more information on the film visit our movie page: [Full Metal Village](#)

Contact: +632 8405723 to 24

schools@manila.goethe.org

Have fun!

Filmabend - Alltagsklänge: Full Metal Village

Wir freuen uns, Ihnen unseren nächsten Film in der Filmreihe **Alltagsklänge** vorzustellen.

An diesem **Mittwoch, 25. März 2015**, um **18 Uhr** wird der folgende Film in **Raum 3 im 4. Stock des Goethe-Instituts** gezeigt:

Full Metal Village

Regie: Sung-Hyung Cho, Farbe, 90 Min., 2006

Der Himmel über den Kühen und dazu die rasende Heavy Metall Musik von Bands wie Cannibal Corpse, Grave Digger, Raise Hell, Death Angel und Sodom. Das könnte reichlich Stoff für einen kleinen Kampf der Kulturen darstellen. Tatsächlich aber ist das Zusammentreffen von norddeutsche Bauern und internationalen Hard-Rock Fans im holsteinischen Dorf Wacken beim weltweit größten Heavy Metal Festival die friedlichste Sache der Welt. Kurios? Gewiss. Lehrreich? Ganz nebenbei. Lustig? Von der ersten bis zur letzten Minute.

Eintritt frei!

Datum: Mittwoch, 25. März 2015

Uhrzeit: 18.00 Uhr

Ort: Goethe-Institut Philippinen, Raum 3, 4. Stock

G/4-5/F Adamson Center

121 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

Mehr Informationen zur Filmserie finden Sie auf unserer Website:

[Alltagsklänge](#)

Mehr Informationen zum Film finden Sie auf unserer Filmseite: [Full Metal](#)

[Village](#)

Kontakt: +632 8405723 bis 24
schools@manila.goethe.org

Wir wünschen Ihnen viel Spaß!

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu lyris@lists.goethe.de

© Goethe-Institut